
Lektion 12 
 
Hoppas det löser sig! 
 
Jag är lite stressad. Alltid.  
Jag har nya arbetsuppgifter (tasks) om naturen.  
 
 100 % Alltid ofta ibland sällan aldrig 0% 
Jag dricker sällan vi.  
Ibland dricker jag vin. 
Jag dricker vin ibland. 
 
Läxan: 

1. Jag tittar ofta på teve. 
2. Jag går ofta på bio. 
3. Ibland går jag på restaurang.  
4. Jag dricker sällan vin. 
5. Jag går i kyrkan ibland.  
6. Jag sjunger aldrig i kör.  
7. Ibland tränar jag på gym 
8. Ibland lyssnar jag på musik. Jag lyssnar alltid på musik. 
9. Jag åker aldrig skateboard.  

 
Köra – verb – to drive [schör] (Jag kör en bil.) 
En kör – substantiv – många personer sjunger tillsammans [kör] 
 

1. Jag älskar att äta jordgubbar  
2. Jag tycker om att köpa kläder och skor. 
3. Gillar du att spela gitarr? 
4. Jag tycker mycket om promenader. Jag tycker mycket om att promenera.  
5. Jag gillar att läsa böcker. 
6. Tycker du om dyra presenter? [expensive gifts] 

Tycker du om att flyga till en varm stad? 
7. Jag älskar att göra hantverk (handcraft) 

Jag älskar också att göra presenter.  
 
 
 
 
 
 
 
Vi intervjuar varandra: 
Exempel: 
Tycker du om att cykla? 
Jag älskar att cykla! Du då? 
 



Tycker du om glass? 
Nej, jag tycker inte om glass. Och du? 
 
Fråga: 
 

–Tycker du om att … + infinitiv? (springa? Dansa? Fiska? Sova? Promenera? 
Ligga på soffan? Simma? Laga mat? ) 

 
–Tycker du om + objekt? (äpple? Katter? Romantiska filmer? God mat?) 
–Gillar du att + infinitiv? 
–Gillar du + objekt? 

 
Svara: 
 

–Jag tycker om att + infinitiv.  
–Jag tycker inte om att  + infinitiv. 
 
–Jag tycker om + objekt 
–Jag gillar att + infinitiv. 
 
–Jag gillar + objekt. 

      –Jag älskar att + inifnitiv!  
 
 
Hon tycker mycket om att köpa kläder och skor, och väskor.  
Hon tycker om att äta kanelbullar, och hon tycker inte om att dricka kaffe.  
Hon tycker om att gå på bio.  
 
Hon tycker om att köpa godis, lyssna på musik och titta på film. Romantiska filmer. 
Hon tycker om att gå på bio med kompisar och äta popcorn.  
 
Alina tycker om att dricka kaffe, gå på stan, men hon tycker inte om att gå på teater och 
dansa.  
 
Oksana tycker om att träffa vänner och gå på teater, laga mat, fiska med sin man.  
Hon tycker inte om att ringa med mobiltelefon. Hon tycker inte om hemska (läskiga) filmer.  
 
Hon tycker om sin väninna, hon tycker om att prata med henne. De pratar inte ofta.  
 
Hon tycker om att titta på teve. 
 
Hon tycker om att laga mat, utan purjolök!  
Hon tycker om att äta jordgubbar.  
 
Tania tycker om att spela gitarr, men hon säger: hon kan inte spela bra.  
Tania älskar inte att gå på bio, men jag tycker att vi måste gå på bio med varandra.  
 



Anastasia tycker om att promenera på öde platser med maken och sonen.  
Hon älskar inte att laga mat och städa lägenheten.  
–––––––––––– 
TB s.51 F 
 
Dialog 1: 

1. På tisdagar sjunger Eva i kör. 
2. På onsdagar och lördagar tränar hon hockey. 
3. Hon går sällan på bio, men hon tycker om teater.  
4. De promenerar och fikar på något [nåt] kafé i stan. (some cafe) 

Något – ett ord 
Någon – en ord 
 

Dialog 2: 
1. Adam dansar salsa på måndagar. 
2. Han spelar schack i schackklubb. 
3. Han tränar på gym på onsdagar. 
4. Han spelar poker på stan. 
5. Han spelar innebandy med kollegor.  

Efter det brukar de ta en öl.  
 
TB 52 
 
Men du – but you  
Semester i helvetet – vacacion in hell  
Skräckfilm – horror movie 
 
Roligt [roolit] - fun 
Härligt [häälit]- lovely 
 
Roligt à kan betyda intressant också  
 
Läskiga [läskia] – creepy 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ADJEKTIV 
 

 Exempel 
En adjektiv En rolig film. En stor hund.  
Ett adjektiv + t Ett roligT program. Ett storT äpple.  
Plural adjektiv + a Tre roliga filmer. Fyra stora hundar. Fyra 

storA äpplen.  
  
Adjektiv som slutar på -nde har alltid 
samma form 

En fascinerande film. Ett fascinerande 
program. Flera fascinerande filmer.  

  
SPECIAL  
Bra, bra, bra En bra film. Ett bra program. Två bra filmer. 
God, gott, goda En god kaka. Ett gott bröd. Flera goda 

kakor.  
Kort, kort, korta En kort kvinna. Ett kort barn. Två korta 

pojkar.  
Gammal, gammalt, gamla En gammal man. Ett gammalt hus. Två 

gamla kvinnor.  
  
Adjektiv + substantiv à Jag vill se en rolig film.  
  
Substantiv + är/var à Filmen är rolig. Programmet är roligt. 

Människor är roliga.  
  

 
 
 
Rolig 
 
En rolig bok 
Ett roligt teveprogram 
Flera roliga filmer 
 
En dålig film 
Ett dåligt äpple 
Flera dåliga killar 
 
En stor stol.  
Ett stort bord. 
Flera stora bord.  
 
(Den roliga boken. Det roliga teveprogrammet. De roliga filmerna).  
 
 
 
 



 
Vi ser alltid dåliga romantiska filmer. 
 
Rolig – fun 
Historisk –  
Dålig – inte bra  
 
 
 
 
FILMER: 
 

1. Tänk själv.  
 
Skriv ned nyckelord:  

 
 

             Vad tycker du om för filmer?  
Har du någon favoritfilm?  
Vad tycker du inte om för filmer?  
 

 
2. Fråga varandra: 

–Vad gillar du för filmer? 
–Jag tycker om franska filmer. Du då? 
 
 
 
 
LÄXA: 
ÖB s.45 (4) 
TB s. 54 Läs, översätt, lär dig nya ord. 
+Stryk under alla verb i PRETERITUM (DÅ-tid). Vilka verb är special tror du? 

 
+ Skriv meningar med adjektiven på sidan 53 i TB.  
T.ex.  
Jag läser en tråkig bok nu. 
Jag tycker om läskiga filmer. 
Jag tittar på ett roligt teveprogram.  
 
 
 


